
PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 04.11.2020

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  17:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Ioniță Răzvan Gabriel, consilier local.

În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul General al
Sectorului 6 face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 21 de consilieri locali, din
24 de consilieri locali validați. Lipsesc dl Dubălaru Lucian, dl Simion Paul Eduard
și dl Tomescu Constantin.                    

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția  nr.  1320/29.10.2020  a  fost  adusă  la  cunoştinţa  publică  prin
afişare  la  avizierul  Primăriei  Sectorului  6,  pe  site-ul  instituţiei  şi  în  ziarele
Libertatea şi România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Pentru
început aș dori să vă propun aprobarea ordinii de zi a acestei ședințe. Sunt discuții?
Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 21 de voturi pentru, ordinea de zi a
fost aprobată. 

Am  rugămintea,  pentru  primul  proiect  al  ordinii  de  zi,  să  formulați
propuneri pentru președintele de ședință. Dl Alin Copaci!

Dl  Alin  Copaci,  consilier  local:  Îl  propun  pe  dl  Ioniță  Răzvan
Gabriel. 

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Doar
pentru ședința de astăzi, pentru că aș vrea să avem toți consilierii, ca după aceea să
intrăm în ritmul normal al lucrurilor. Deci, dl Ioniță Răzvan Gabriel. Mai sunt alte
propuneri? 
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Dl Pană Traian, consilier local:  Da. Avem și noi o propunere din
partea grupului P.S.D., pe d-na consilier Mitran Georgeta. 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  O altă
propunere, d-na Mitran Georgeta. Mai sunt alte propuneri? 
 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local:  Bună seara! Am o
mențiune de făcut.  În primul rând vreau să  menționez faptul  că,  așa cum este
normal, consilierii U.S.R. Sector 6 și PLUS Sector 6, vor forma un singur grup în
cadrul Consiliului Local Sector 6, o echipă pentru sector. De asemenea, noi vom
susține  pentru  președenția  de  ședintă  propunerea  d-lui  Alin  Copaci.  Vă
mulțumesc! 

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Oricum,  trebuie  supusă  la  vot
propunerea. 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Conform
Codului administrativ..., d-na Mitran! 

D-na Mitran Georgeta, consilier local:  Le mulțumesc celor de la
P.S.D. pentru propunere, dar o refuz cu eleganță. Mulțumesc!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Da.
Mulțumesc, d-na Mitran! 

Dl Pană Traian, preşedinte de şedinţă: Legal tot trebuie supusă la
vot propunerea. A mai fost în cadrul consiliului trecut o propunere și dl Secretar
știe, și s-a supus la vot. 

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  În
regulă!
Haideți să supunem la vot cele două propuneri. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dacă doamna refuză, nu
poate să fie obligată să candideze la ceva, că vrea cineva.

Zainea Gicu: Este absurd să propui pe cineva care nu-și dorește, din
punctul meu de vedere. Atât timp cât d-na Mitran a spus că se retrage, nu mai
avem cum să supunem la vot. Mulțumesc! 

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Dl
Primar, aveți cuvântul!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Bună ziua! Vreau să le
spun colegilor de la P.S.D. că îmi doresc sincer și mă uit în ochii dvs. când vă spun
chestiunea aceasta, să colaborăm cât se poate de deschis. Nu o să vedeți din partea
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mea niciodată șicane, nu o să vedeți dezinformări, nu o să vă țin nimic ascuns.
Vreau să vă respect și vreau să plecăm constructiv în acest mandat și vă zic, sincer,
dacă doriți să avem această…, sau să menținem, sau să încercăm măcar, poate nu
ne iese, dar haideți să încercăm măcar, să plecăm deschis la drum. Evident, este
normal să faceți opoziție și respect acest lucru și înțeleg perfect acest lucru, și am
încercat la rândul meu să fiu constructiv și încerc și aici în acest moment. Evident,
fiecare grup, poate să facă propuneri cu privire la oamenii din propriul grup. Nu
poți să faci propuneri cu privire la alți oameni și în același timp, evident, nu poate
cineva să fie propus fără ca să accepte. Ca să fii propus pentru opoziție trebuie să-
ți  dai  acceptul.  Din moment  ce ai  explicit  refuzul,  da,  să  spunem, da,  că  prin
absurd, toată lumea o să votăm cu persoana care nu-și dorește această poziție, nu o
putem obliga. De aceea, ținând cont și de rugămintea mea, ca să începem, cum să
spun eu, să nu ne batem joc și să fim sinceri, să fim deschiși și să colaborăm,
coroborat și cu a doua chestiune care este efectiv logică, poți să faci propuneri din
cadrul grupului tău și să susții propriul grup. 

Să intrăm pe procedura normală de vot. Vă mulțumesc!

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Haideți
să votăm prima propunere. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Se  votează  prin  vot
deschis?

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Pentru
președintele de ședintă se poate vota, este excepția în lege,  se poate vota prin vot
deschis. Am să vă rog să supunem la vot propunerea  pentru dl Răzvan Ioniță.
Cine este pentru? 16 voturi pentru. Deci, este clar, drept pentru care, nu știu dacă
își mai avea rostul a doua propunere. Da. Dl Ioniță este președinte de ședintă și am
să vă rog,  aici,  să  facem o rectificare  în  cadrul  proiectului  de hotărâre,  nu pe
perioada  de  3  luni,  ci  doar  pentru  această  ședință.   Sunteți  de  acord  cu  acest
amendament? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Nu cred că s-a înțeles.
Trebuie să mai repetăm o dată.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  În
proiectul de hotărâre, aveam alegerea președintelui de ședintă pentru 3 luni și am
spus să o facem doar pentru această ședință, da? Atunci, am să fac amendamentul
ca Articolul unic să se modifice în felul următor: Se alege domnul Ioniță Răzvan
Gabriel în funcţia de preşedinte de şedinţă a Consiliului Local pentru ședința din
data de 4 noiembrie. Voturi pentru? 21 de voturi pentru. Abțineri? Nu sunt. Voturi
împotrivă? Nu sunt.  În  consecință  dl  Ioniță  Răzvan Gabriel  este  președinte  de
ședintă  pentru  această  ședință.  Vă rog frumos să  veniți  la  prezidiu.  Intrăm pe
următorul punct al ordinii de zi. 

 Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Bună seara! 
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Vom trece la punctul doi de pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind
numărul,  denumirea  şi  componenţa  Comisiilor  de  specialitate  ale  Consiliului
Local al Sectorului 6. 

Voi da citire structurii comisiilor și vă voi ruga să faceți propuneri pentru
componența acestor comisii  și  amandamente la denumirea lor,  în cazul în care
aveți. 
Comisia 1. Comisia buget, finanţe, investiții și fonduri europene. 
Comisia 2. Comisia urbanism, lucrări publice şi protecţia mediului.
Comisia 3. Comisia pentru mediu de afaceri, comerț și protecţia consumatorului.
Comisia 4. Comisia de educație, sport, sănătate, cultură, culte, tineret şi probleme

         sociale.
Comisia 5. Comisia juridică, disciplina urbană, de ordine publică şi situații de 

        urgență.
Comisia 6. Comisia administrarea domeniului public şi privat, administrarea 

     piețelor şi gospodărie comunală.
Comisia 7. Comisia de relații internaționale și cu mediul asociativ.

Vă rog, dl Copaci!

Dl Copaci Alin, consilier local: Un amendament, dacă îmi permiteți,
vă rog frumos! 

De la Comisia 6, administrarea piețelor să fie trecut la Comisia 3 – Comisia
pentru  mediu  de  afaceri,  comerț,  protecția  consumatorului  și  administrarea
piețelor. Mulțumesc! 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință:  Noua titulatură.  
Comisia pentru mediu de afaceri, comerț, administrarea piețelor și protecția

consumatorului.  Și comisia inițială de unde s-a mutat,  partea de administrare a
piețelor  –  Comisia  administrarea  domeniului  public  şi  privat şi  gospodărie
comunală, ar fi noua titulatură. 

Supun amendamentul la vot. Cine este împotrivă? Abțineri? Voturi pentru?
Cu 21 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 

Acum,  pe  fiecare  comisie  în  parte  ar  trebui  să  luăm  propuneri  pentru
componența lor. Începem cu prima comisie. 

Comisia 1. Comisia buget, finanţe, inves  tiții și fonduri europene  .

Dl Copaci Alin, consilier local: De la P.N.L., Bunea Valeriu Florin. 

Dl Pană Traian, consilier local:  Propunerea grupului P.S.D. pentru
Comisia 1 este următoarea: dl Tomescu Constantin și dl Simion Paul Eduard. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS  avem  două  propuneri:  Bojdan  Alexandru  Teodor  și  Gâdiuță
Alexandru Valeriu. Mulțumesc!

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Comisia 2. 
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Comisia 2.     Comisia urbanism, lucrări publice şi protecţia mediului  .

Dl Copaci Alin, consilier local:  P.N.L.,  Maxim Ioan Ovidiu.

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Din  partea  grupului  P.S.D.,
Pană Traian. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS, Desculțescu Alexandru și Volintiru Cătălin. 

D-na  Trăistaru  Nicoleta  Veronica,  consilier  local:  Din  partea
P.M.P.,  Florescu Ștefan Viorel. 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Alte propuneri
mai sunt? Nu mai sunt. Comisia 3. 

Comisia 3. Comisia pentru mediu de afaceri, comerț, administrarea piețelor și
         protecția consumatorului.

Dl  Copaci  Alin,  consilier  local:  Din  partea   P.N.L.  ,  dl  Enache
Adrian Nicolae și d-na Nicolescu Adina.  

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Din  partea  grupului  P.S.D.,
propunerea este dl Bordei Niculaie. 
 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS, propunerea este dl Ungureanu Marius Ionel. 

D-na  Trăistaru  Nicoleta  Veronica,  consilier  local:  Din  partea
P.M.P., dl Florescu Ștefan Viorel. 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Alte propuneri
dacă mai sunt? Nu. Comisia 4. 

Comisia 4  .   Comisia de educație, sport, sănătate, cultură, culte, tineret şi             
probleme sociale.

Dl Copaci Alin, consilier local: Din partea  P.N.L., dl Ioniță Răzvan
Gabriel.

Dl Pană Traian, consilier local: Din partea P.S.D. pentru Comisia 4
este dl Iacob Emanuel.  
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS, d-na Mitran Georgeta și d-na Ștefan Mihaela Ana Maria. 

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local:  Din partea P.M.P. este
d-na Trăistaru Nicoleta Veronica. 
 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Alte propuneri
dacă mai sunt? Nu mai sunt. Comisia 5. 

Comisia 5. Comisia juridică, disciplină urbană, de ordine publică şi situații de
urgență.

Dl  Copaci  Alin,  consilier  local:  Din  partea   P.N.L.,  dl  Copaci
Constantin Alin și Dubălaru Lucian. 

Dl Pană Traian, consilier local:  Propunerea grupului P.S.D. pentru
Comisia 5, d-na Surulescu Aurelia și Pană Traian.   
 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS, dl Volintiru Cătălin. 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Alte propuneri
dacă mai sunt pentru această comisie? Nu. 

Comisia 6. C  omisia administrarea domeniului public şi privat  ,   şi gospodărie   
     comunală.

Dl  Copaci  Alin,  consilier  local:  Din  partea  P.N.L.,  dl  Dubălaru
Lucian. 

Dl Pană Traian, consilier local:  Propunerea grupului P.S.D. pentru
această comisie este dl Simion Paul Eduard.    
 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS, dl Zainea Gicu și dl Ungureanu Marius Ionel. 

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local:  Din partea P.M.P. este
d-na Trăistaru Nicoleta Veronica. 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Alte propuneri
pentru această comisie dacă mai sunt? Ultima comisie. 

Comisia 7. Comisia de relații internaționale și cu mediul asociativ.
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Dl Copaci Alin, consilier local:  Din partea P.N.L., d-na Nicolescu
Adina și dl Ionită Răzvan Gabriel. 

Dl Pană Traian, consilier local:  Propunerea grupului P.S.D. pentru
Comisia 7, d-na Butacu Simona Valentina și d-na Surulescu Aurelia.     
 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS, d-na Mitran Georgeta. 

 
Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Alte propuneri

dacă mai sunt pentru această comisie? Nu. 
Avem propuneri pentru componența tuturor celor 7 comisii. O să rog colegii

de la Tehnic să pregătească buletinele de vot. 

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Da.
Pregătim buletinul de vot și aici aș vrea să vă dau câteva detalii despre procedura
de  vot.  Vom face  un  buletin  de  vot  pentru  comisie,  cu  numele  și  prenumele
propuse de către dvs., iar în partea dreaptă a foii, cu „DA” și „NU”, pentru fiecare
din propunerile dvs.. Se va încercui, „DA” sau „NU”, iar ele vor reprezenta voturi
pentru  sau voturi împotrivă. Dacă sunt încercuite amândouă opțiunile înseamnă
vot anulat,  dacă nu este încercuită niciuna din opțiuni, deasemenea, vot anulat,
dacă sunt tăiate cele două opțiuni,  vot  anulat.  O să repetăm la fiecare comisie
aceste  prevederi,  ca  toată  lumea  să  fie  atentă  privitor  la  detaliile  acestui  vot.
Mulțumesc!

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  președinte  de  ședință:  Vă  rugăm,
d-na Mitran!

D-na  Mitran  Georgeta,  consilier  local:  Am  o  întrebare!  Cine
numără voturile? Nu avem comisie de validare. 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință:  Da, urmează să
stabilim o comisie de numărare și validare a voturilor până când pregătesc colegii
de la Tehnic buletinele de vot. Acum, pentru că nu avem propunerile, o să vă rog
să formulați propuneri. Eu vă propun să fie o situație în care fiecare grup politic să
aibă  câte  un  reprezentant  în  această  comisie,  ca  să  nu  apară  neînțelegeri  sau
discuții, așa că aștept propuneri de la fiecare dintre grupurile politice reprezentate
în consiliu. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, consilier local: Din partea grupului
USR-PLUS voi face două propuneri, astfel încât să nu avem număr par în această
comisie  și  anume,  colegii  mei  dl  Zainea  Gicu  și  dl  Volintiru  Cătălin.  Vă
mulțumesc!
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Dl  Florescu  Ștefan  Viorel,  consilier  local:  Din  partea  grupului
P.M.P., d-na Trăistaru Nicoleta Veronica. 

Dl  Copaci  Alin,  consilier  local:  Din  partea  grupului  P.N.L.,  dl
Maxim Ioan Ovidiu. 

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Din  partea  grupului  P.S.D.,  dl
Bordei Niculaie. 

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  președinte  de  ședință:  În  cele  ce
urmează, vă rog să supunem la vot componența acestei  comisii  de numărare a
voturilor. Cine este pentru? 21 de voturi. Cine se abține? Cine este împotrivă? Vă
mulțumesc! 

Vă propun o pauză de două minute până când sunt gata colegii de la Tehnic
cu buletinele de vot și urna. Vă mulțumesc!

PAUZĂ

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Comisia
de validare o să vă rog să veniți un pic în față. 

PAUZĂ

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, o să intrăm în procedură de vot și o să

invit doamnele și domnii consilieri, în ordine alfabetică, să-și ridice buletinul de
vot și să se retragă pentru a vota.     

Fiecare consilier își exprimă votul 
Comisia de numărare a voturilor se retrage pentru deliberare

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Stimați colegi, vă
rog să reveniți în sală! Am primit rezultatul votului. 

Dl Pană Traian, consilier local:  D-le președinte, conform legii, în
acest moment nefiind parte din administrativ, adică dl Primar, nu putem continua
ședința. Mulțumesc!

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  președinte  de  ședință:  Dl  Primar
coboară în câteva momente.

Dl Ioniţă Răzvan Gabriel, preşedinte de şedinţă: Voi citi rezultatul
votului cu acordul dvs., da? Bun. Proces verbal încheiat astazi 04.11.2020 privind
rezultatul votului pentru membrii comisiilor de specialitate ale Consiliului Local
Sector  6.  Comisia  constituită  ad˗hoc  în  vederea  numărării  voturilor  secret
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exprimate de consilierii locali, compusă din cei cinci membri care au fost propuşi
de către dvs., a ajuns după numărarea voturilor la următoarea concluzie: pentru
comisia 1,  "Comisia buget, finanţe, investiții și fonduri europene", au fost cinci
propuneri:  Bunea  Valeriu  Florin,  Tomescu  Constantin,  Eduard  Paul  Simion,
Bojdan  Alexandru  Teodor  și  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu.  Fiecare  dintre  cei
nominalizati au primit câte 21 de voturi.

Referitor la rezultatul pentru comisia 2, "Comisia urbanism, lucrări publice
şi protecţia mediului ",  au fost făcute cinci propuneri, în speţă, dl  Maxim Ioan
Ovidiu,  dl  Pană  Traian,  dl  Desculțescu  Alexandru,  dl  Volintiru Cătălin şi  dl
Florescu  Ștefan  Viorel.  Dl  Maxim  şi  dl  Pană  au  primit  21  de  voturi,  dl
Desculțescu, dl Volintiru şi                     dl Florescu, 20 de voturi. 

Referitor la comisia numărul 3, "Comisia pentru mediu de afaceri, comerț,
administrarea  piețelor  și  protecţia  consumatorului",  au  fost  cinci  propuneri.
Dl  Enache  Adrian  Nicolae,  d-na  Nicolescu  Adina,  dl  Bordei  Niculaie,
dl Ungureanu Marius Ionel şi dl Florescu Ștefan Viorel. Dl Enache 21 de voturi,
d-na Nicolescu 21 de voturi, dl Bordei 20 de voturi, dl Ungureanu Marius Ionel
21 de voturi, dl Florescu Ștefan Viorel 20 de voturi.
 Referitor  la  comisia  numărul  4,  "Comisia  de  educație,  sport,  sănătate,
cultură,  culte,  tineret  şi  probleme  sociale",  au  fost  cinci  propuneri  după  cum
urmează:                 dl  Ioniță Răzvan Gabriel a primit 21 de voturi, dl Iacob
Emanuel  a primit 21 de voturi, d-na Mitran Georgeta 21 de voturi, d-na Ștefan
Mihaela Ana Maria 20 de voturi, d-na Trăistaru Nicoleta Veronica 21 de voturi.

Referitor  la  rezultatul  pentru  comisia  numărul  5,  "Comisia  juridică,
disciplină urbană, de ordine publică şi  situații de urgență", au fost cinci propuneri:
dl  Copaci  Constantin  Alin  21  de  voturi,  dl  Dubălaru  Lucian  21  de  voturi,
d-na Surulescu Aurelia 21 de voturi, dl Pană Traian 21 de voturi şi dl Volintiru
Cătălin 21 de voturi.

Comisia  6,   " Comisia  administrarea  domeniului  public  şi  privat,  şi
gospodărie  comunală",  am avut  cinci  propuneri,  iar  rezultatul  a fost:  pentru dl
Dubălaru Lucian 21 de voturi, dl Simion Paul Eduard 20 de voturi, dl Zainea Gicu
20 de voturi,                    dl Ungureanu Marius Ionel 20 de voturi şi d-na Trăistaru
Nicoleta Veronica 20 de voturi.

La comisia 7, "Comisia de relații internaționale și cu mediul asociativ", am
avut cinci propuneri, toate cele cinci propuneri au primit fiecare câte 21 de voturi
şi  îi  voi  numi  pe  cei  nominalizaţi:  d-na   Nicolescu  Adina,  dl  Ioniță  Răzvan
Gabriel,              d-na Butacu Simona Valentina,  d-na Surulescu Aurelia şi d-na
Mitran  Georgeta,  o  comisie  din  doamne  mai  mult  şi  cu  mine  pierdut  printre
dumnealor. 

Acestea au fost rezultatele constatate de comisia de numărare şi validare a
voturilor.  Dacă există  opinii,  obiecţii  ceva din sală?   Dacă nu există,  în  cazul
acesta vă supun la vot proiectul de hotărâre ansamblu, privind numărul, denumirea
şi componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Sectorului 6 după
cum au fost  deja nominalizate.  Cine este pentru? 21 de voturi  pentru.  Cine se
abţine?  Nu  sunt  abţineri.  Cine  este  împotrivă?  Nu  sunt  voturi  împotrivă.  Vă
mulţumesc frumos! Proiectul a fost adoptat, cu 21 de voturi pentru. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
Vă rog!
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Dl  Pană  Traian  consilier  local: Da.  Mulţumesc,  d-le  preşedinte!
Aş dori să-l interpelez pe dl Primar și vin cu o rugăminte către dvs., dacă se poate,
începând  cu  şedinţele  următoare  să  mutăm  şedinţa  de  consiliu  la  o  oră  mai
potrivită,  în  jurul  prânzului,  dat  fiind  faptul  că,  fiind  multe  proiecte,  se  poate
întinde până la o oră târzie, o dată, şi în altă ordine de idei, de obicei programul
este până la ora 5 şi  e foarte dificil  să˗ţi  iei  un liber,  aşa fiind în cursul  zilei,
conform legii, ai dreptul să˗ţi iei liber pentru a participa la şedinţa de consiliu.
Mulţumesc, d-le Primar!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Sigur că da. Dacă sunt
alte puncte de vedere?

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria consilier local: Am observat şi în
mandatul  trecut  că  se  obişnuiau  astfel  de  şedinţe  la  ora douăsprezece, dar
propunerea noastră ar fi să rămână ora cinci, patru jumătate, cinci, pentru că la
genul acesta de şedinţe ar trebui să participe şi cetăţenii şi ceea ce este valabil
pentru dl consilier Pană sau pentru restul consilierilor, poate fi valabil şi pentru
cetăţeni şi atunci, primordial ar trebui să fie grija faţă de cetăţeni şi să le dăm
ocazia lor să participe la aceste şedinţe. Mulţumesc!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Vă mulţumesc! O să iau
în considerare ambele propuneri, vreau să fie echilibrat, eventual le facem şi la
douăsprezece, le facem şi pe la un patru, cinci. Problema este că cei care lucrează
în privat, chiar dacă legea le permite, îşi iau mai greu, în fine pot să lipsească mai
greu de la serviciu şi atunci să˗i ajutăm şi pe ei să vină, dar o să încerc să îmbin şi
mă consult cu dvs. de fiecare dată şi vă voi propune înainte să anunţăm, chiar o să
vorbim cu liderii de grup, să vă întrebăm cum preferaţi.

Dl Pană Traian consilier local: Dacă se poate un argument şi pentru
această  propunere!  Din  câte  ştiu,  cadrul  legal  nu  există  ca  pentru  aparatul  de
specialitate să fie plătit şi nici să li se acorde ore libere pentru această situaţie şi
vin  cu  propunerea  şi  pentru  aparatul  de  specialitate,  dat  fiind  faptul  că  şi  toţi
directorii îşi încheie programul la ora 16:30.

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Cadrul  legal  permite
totuşi, că eu ştiu când eram preşedinte de agenţie că semnam şi ore suplimentare
atunci  când  era  cazul,  dar  cum v˗am zis,  încerc  să  găsim  un  echilibru  ca  să
împăcăm pe toată lumea şi să nu fie doar la 12 şi să nu fie doar seara.

Alte puncte, alte interpelări, vă rog?

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria consilier local: Da. E vorba de o
interpelare, am făcut o cerere către Administraţia Şcolilor, răspunsul a fost că o să
primesc un răspuns în 30 de zile. Aş aprecia un răspuns mai rapid şi aş vrea să ştiu,
nu  ştiu  dacă  este  cineva  în  sală  de  acolo,  dar  m˗ar  interesa  să  ştiu  dacă
intenţionează să trimită  spre decontare cheltuielile care s˗au făcut  cu materiale
sanitare şi cu echipamente pentru dotarea şcolilor înainte de pandemie.
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Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Să  trimită  către
decontare, unde?
           

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria consilier local:  Către Guvern, în
baza Ordonanţei nr. 144.
          

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Ok.  Mulţumesc!
Dl Secretar General a notat această interpelare şi o să răspundem mai repede şi
rugămintea va fi şi vă rog frumos, să o transmiteţi d-lui Secretar General pentru că
toţi consilierii, indiferent de culoarea politică, trebuie să aibe acces şi să discute cu
aparatul din primărie. Eu unul când am fost consilier general, nu am avut acest
acces şi ştiu cât de greu puteam să intru în contact cu un director sau cu..., în fine
de obicei e bine cu conducerea să discutaţi din poziţia de consilieri locali.
          

D-na Butacu Simona Valentina consilier local: Conform legii, sunt
anumite limite. Noi, ca şi consilieri locali, respectiv dvs. consilier general, când
eraţi, nu putem intra într˗o instituţie condusă de un director fără să informăm sau
trebuie să ştim exact ce cerinţe avem. Nu mă pot duce la un director din primărie
să spun: bună ziua, vreau să ştiu, să văd şi eu contractul... apropo's de asta. Am
văzut că aţi dat o dispoziţie în care cereaţi ca să fiţi informat în prealabil, de toate
contractele ce vor fi derulate de către primărie. Aş vrea să ştiu şi eu legea care...,
sau în baza cărei legi sau a cărui articol aţi făcut această dispoziţie? Eu ştiu că nu
este neapărat, nu pot să spun că nu e legală, că nu vreau să fac astfel de afirmaţii,
dar nu cunosc că există în lege sau nu există un cadru legal pentru aşa ceva. Deci,
asta voiam să subliniez, noi nu putem da buzna peste directorii din primărie, există
anumite limite, pentru că ar fi un abuz în serviciu si proceduri. Mulţumesc frumos!
      

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Nu a zis nimeni să daţi
buzna peste ei. Îi puteţi suna în prealabil, puteţi programa o întâlnire, sala de aici
vă stă la dispoziţie pentru că, vă daţi seama cât de absurd este ca un consilier local
să nu poată discuta cu un director din propria primărie, adică în ce ţară trăim? E
normal ca să existe, e normal ca să˗i  aducă la cunostinţă diferite probleme ale
cetăţenilor şi să facă interpelări sau dacă vreţi, puteţi să ţineţi toată..., eu am vrut
ca  să  vă  arăt  deschidere,  altfel,  dacă  doriţi,  putem ţine  toată  comunicarea  cu
aparatul primăriei prin primar.
      

D-na  Butacu  Simona  Valentina  consilier  local:  Nu.  Eu  altceva
voiam să spun, și anume,  că eu sunt de acord, aveţi dreptate, normal ar fi să putem
avea acces, dar trebuie totuşi să respectăm şi legea, ne place, nu ne place cum sună
legea respectivă, până va fi schimbată, trebuie să o respectăm. Nu pot să intru sau
să mă duc la un director pentru că aş face un abuz, asta voiam să zic.
     

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Da. Referitor la ce aţi
spus  mai  devreme,  eu trebuie  ca să  gândesc un buget  pentru la  anul  şi  atunci
trebuie ca să am o planificare bugetară. Deci, legea îmi dă dreptul ca să gândesc
bugetul şi atunci vreau să ştiu ce contractează, din timp. Poate unele contracte mi
se par inoportune, poate sunt oportune, dar trebuie să evaluez şi trebuie să ştiu cum
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stăm.  În  ceea  ce  priveşte  disponibilitatea  directorului  ca  să  prezinte  aceste
informaţii, le zic un singur lucru..., nu le mai zic nimic. Sunt informaţii pe care e
bine să le ştim, oricum este ceva tranzitoriu până înţelegem mai bine ce proceduri
de achiziţie au fost derulate. Este pur şi simplu o informare, nu este niciun fel de
condiționalitate, nu prevede, nu se cere un acord, nu se cere voie la primărie, este
doar o informare ca să ştie şi departamentul economic, ca să poată să˗şi facă cash
flow˗ul şi  să putem face bugetul  pentru la  anul,  să  știm cum stăm. Dacă sunt
probleme cu astfel de informări, ceea ce iarăşi ar fi foarte ciudat,  putem să nu mai
avem administraţii  şi  putem totuși  să  integrăm în  aparatul  primăriei  şi  atunci
subordonarea ar fi directă şi s˗ar rezolva astfel de situaţii mult mai uşor.
   

Dl Bordei Niculae, consilier local: O mică precizare la cele ce a spus
dl Primar că da, într˗adevăr, ca şi consilier este firesc să vii şi să poţi intra la o
direcţie, la un serviciu, să poţi să stai de vorbă cu nişte lucruri legale, corecte,
fireşti, fie în favoarea cetăţeanului, fie în favoarea instituţiei. 

D-na Butacu Simona Valentina consilier local:  Doar în favoarea
cetăţeanului, dle consilier.
 

Dl  Bordei  Niculae  consilier  local:  Nu,  şi  a  instituţiei  şi  a
cetăţeanului. Mulțumesc, d-le Primar pentru ideea aceasta de umanism, ca să zic
așa!
    

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Dacă e nevoie putem să
facem şi un registru, vă putem pune la dispoziţie sala mică, sala mare, să fiţi în
cadrul primăriei, să fie totul ok. Dacă reprezentaţi sau aveţi un număr de voturi în
spate,  atunci  dvs.  trebuie să  aveţi  şi  dialogul  cu instituţia  ca să  putem rezolva
împreună  astfel  de  situaţii,  dacă  este  nevoie.  În  acest  sens  am zis  că  nu  mă
deranjează ca un consilier să poată să intervină şi să discute direct cu un director
de direcţie, evident, respectarea legii ţine de fiecare dintre dvs. şi de fiecare dintre
dânşii. 
  

Dl Ioniţă Răzvan Gabriel,  preşedinte de şedinţă:  Dl Maxim, vă
rog!
  

Dl Maxim Ioan Ovidiu : Îmi cer scuze, dar nu am înţeles foarte bine
de la d-na consilier, care lege interzice liberul acces la informaţie până la urmă?
Dl Primar a solicitat să fie informat de toate achiziţiile care se  fac în primărie, nu
a zis că le opreşte sau nu le opreşte, a zis doar să fie informat, cum doresc şi eu ca
cetăţean să fiu informat de banii cheltuiţi de Primăria Sectorului 6. Mulţumesc! 
    

D-na Butacu Simona Valentina consilier  local:  Acele direcţii  nu
sunt în subordinea d-lui Primar.
    

Dl Maxim Ioan Ovidiu :  Ok. Care este legea care interzice chestia
aceasta?
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D-na  Butacu  Simona  Valentina  consilier  local:  Citiţi Codul
administrativ.
    

Dl Maxim Ioan Ovidiu: Păi nu, îmi spuneţi şi mie care paragraf din
Codul administrativ?
   

Dl Ioniţă Răzvan Gabriel, preşedinte de şedinţă:  Dacă există un
răspuns punctual, o polemică nu˗şi are rostul.
   

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Deci,  eu  am  cerut  o
simplă  informare,  nu  intervin,  totuşi  directorii  răspund  în  faţa  primarului.
Directorii sunt numiţi de către Primar, evident pe baza unui concurs şi aşa mai
departe. Ca să ceri o informare, mi se pare ceva banal, da? Înainte să semnezi un
astfel de contract e bine să ştie şi primăria pentru că, nu vă ascund, în primărie, în
momentul de faţă, lucrurile nu sunt deloc coordonate, nu ştim foarte bine cine se
ocupă  de  exemplu,  doar  de  asfaltarea  străzilor,  pentru  că  avem  contracte  de
asfaltări şi la A.D.P. și la Direcția de Investiţii şi sunt suprapuneri şi simt nevoia
de mai multă coordonare, asta˗i tot.

D-na Butacu Simona Valentina consilier local: Îmi cer scuze, dar în
mandatul trecut nu aţi fi fost de acord cu aşa ceva. Adică, îmi aduc aminte când s˗a
pus  în  discuţie  şi  a  fost  aceea  licitaţie  la  autobuze  şi  la  tramvaie,  spuneaţi
"primarul general a intervenit".  Nu, doar a dorit  să cunoască detaliile licitaţiei.
Acum,                      dvs. vreţi să ştiţi contractul sau să aveţi un punct de vedere
asupra  contractului?  Haideţi  să  nu  judecăm cu  dublă  măsură,  acum suntem la
putere şi judecăm altfel?
  

 Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Nu s˗a pus problema de
aşa ceva. Pur şi simplu am vrut să ştiu şi eu în momentul în care se semnează un
nou contract, asta˗i tot.
   

D-na  Butacu  Simona  Valentina  consilier  local: Înainte  de  a  se
semna un nou contract, se poate interpreta. Eu sunt convinsă de buna  intenţie a
dvs., nu o pun la îndoială, doar că vreau să spun că se poate interpreta. De ce să
cunoaşteţi, ca să puteţi interveni? De ce să cunoaşteţi înainte?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Știți ceva, adevărul este
că foarte multe firme…,

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Am învățat de la
dvs., îmi cer scuze!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: ...foarte multe firme sunt
mufate. Oamenii din primăria aceasta prin interpuși, au acces la contracte, da? Și
până la urmă este vorba de un mandat pe care mi-l asum, iar, încă odată, repet,
dacă acest control, nu este un control, dacă această informare deranjează, nu am
nici un fel de problemă să desființez toate administrațiile și să le pun direct în
aparatul de specialitate al primarului unde o să răspundă direct Primarului. Nu am
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nici un fel de problemă cu nici una dintre ele. Poate o să las, conform legii, Poliția
Locală, deși  nu mă obligă legea să o pun separat, nu este de fapt nici un fel de
direcție care nu poate să fie trecută în subordinea primarului. Toate direcțiile pot
fi,  exact  ca  la  Sectorul  3,  în  subordinea  primarului.  O  instituție  își  justifică
existența atunci când are o problemă specială de rezolvat. Ai o problemă specială,
creezi  o  instituție  specială.  Oricum,  avem departamente  de  relații  cu  publicul,
departamente  suport,  tesa,  departamente  de  achiziție,  ș.a.m.d.,  la  toate  aceste
instituții, care din punctul meu de vedere, poate să fie ineficient. Poate vreau să am
investiții într-o singură direcție ca să nu mai facă și unii și alții contracte și să nu
știm care  de  unde le  apucă  și  cine  le  face.  Deci,  dacă  o să  aibă  probleme să
comunice  cu  primarul,  actualii  șefi  ai  administrației,  aceste  probleme  se  pot
rezolva cât se poate de legal, prin hotărâre a acestui consiliu local, dar eu mă bazez
totuși pe buna credință și pe buna colaborare, adică, așa plec la drum și cât vom
avea bună credință și bună colaborare, nu am nici un fel de problemă să colaborez
cu cei care sunt competenți, care sunt de carieră ș.a.m.d..

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, consilier local: Vă rog!

Dl Desculțescu Alexandru, consilier local: Nu am o interpelare, nu
aș vrea să vorbesc cu colega să-i răspund la problemă, pentru viitor aș dori, pentru
claritate și consecvență ca atunci când invocă legea și spune că “legea nu dă voie
cuiva  să  facă  ceva”,  să  indice  și  articolul  și  legea  respectivă.  A vorbit  numai
generic,  a  spus că legea interzice ca noi  să  avem acces,  noi  sau dl  Primar,  la
contracte, la Directori, la Direcții. Doresc ca pe viitor, orice astfel de afirmație să
aibă în spatele ei un număr de lege și un articol. Mulțumesc frumos!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Pentru  mai  multă
claritate putem să venim cu…, dacă avem un ghid legislativ, putem să venim cu o
procedură pe care o să o voteze acest consiliu local, cum să se interaționeze cu
personalul primăriei, un interval orar, un număr de zile anunțat înainte sau de ore,
un loc în care să se întâlnească, să se anunțe ca oamenii să se pregătească, adică se
poate face în acest consiliu local o astfel de procedură. Deasemenea, dacă vi se
pare că primarul intervine peste administrațiile din subordinea consiliului local, se
poate face o hotărâre de consiliu local care să reglementeze cum și în ce condiții se
raportează și atunci acest consiliu local…, și eu am stat și m-am gândit atunci să
știți, când am dat-o, dar o pot retrage oricând, este ceva minimal, adică este vorba
doar de o simplă informare pe care am solicitat-o și am solicitat și alte informări
de exemplu, am solicitat informări pe stadiul contractelor. Deci, vreau să știu și eu
dacă contractele sunt la început, dacă au ajuns la grad de maturitate în execuție sau
au fost finalizate. Vă dați seama că dacă ei nu îmi răspund la astfel de…, ca să pot
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să fac o analiză, o analiză de eficiență și de impact și de maturitate a contractelor,
dacă nu îmi răspund la astfel de dispoziții, nu am ce să caut aici și am zis să fie nu
doar o circulară ci o Dispoziție de Primar, tocmai ca să am certitudinea că îmi vor
răspunde. Deasemenea, am cerut un plan de achiziții pentru la anul, este ceva nou,
plan de achiziții, nu de achiziții, de investiții, care este altceva, deci, vreau să știu
și eu ce își planifică să investească Administrația Școlilor, D.G.A.S.P.C., Poliția,
ș.a.m.d.,  A.D.P.D.U.,  este  normal  ca  să  știu  astfel  de  lucruri,  ca  să  pot  face
planificarea bugetară.

Discuții în sală 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Nu indică temeiul
legal în care faceți această…, apropo de colegul, cu care nu vreau să intru într-un
dialog și o să dialoghez doar cu dvs.. Mulțumesc! 

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  consilier local:  Dl Florescu, dacă mai
doriți să adăugați ceva.

Dl Florescu Viorel Ștefan, consilier local: D-le Primar, cred că dvs.
sunteți singurul responsabil din Primăria Sectorului 6. Sunt conștient de faptul că
sunt  anumite  interese în  consiliul  local.  Interesul  din  consiliul  local  trebuie  să
primeze interesului cetățenilor, aceia care ne-au votat să facem parte din consiliul
local, în mod direct dvs., ca și Primar al Sectorului 6, trebuie să răspundeți pentru
tot ceea ce se întâmplă în administrația publică locală a sectorului 6. Direcțiile
descentralizate  sunt  în  subordinea  Consiliului  Local,  noi  suntem în  subordinea
dvs..  Atâta  vreme  cât  dvs.  răspundeți  pentru  aceste  direcții  din  cadrul
Primăriei  Sectorului  6…,  nu  vorbim de  lege  aici  domnișoară!  Știu  că  pe  alte
mandate conducerea era unică și voi nu aveați de ce să comentați, nu știu de ce
comentăm acum pe mandatul acesta, atâta vreme cât vă deranjează…

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Pentru că suntem
în opoziție, stimate domn!

Dl Florescu Viorel Ștefan, consilier local:  Nu, nu trebuie să faceți
opoziție,  trebuie să lucrați  în interesul  cetățeanului.  Ideea este unică. Nu vreau
decât să vă semnalez faptul că primarul este primar 24 de ore din 24 de ore și va
răspunde  pentru  toate  direcțiile  din  subordinea  Primăriei  Sectorului  6.  Vă
mulțumesc!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Să știți că sunt de acord
cu tot ce ați spus doar cu o singură precizare. Primarul nu subordonează consiliul
local, dar vă mulțumesc pentru sprijin, dar și de acest lucru. Legea în România și
Codul administrativ ne arată că…, și am fost și eu consilier general și știu cât de
greu este să fii consilier general și să nu ai acces la aparat ca să îți fundamentezi o
hotărâre, în acest sens mi-aș dori ca să puteți discuta cu directorii ca să vă puteți
fundamenta mai ușor hotărârile de consiliu local.
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În  timpul  unei  comisii,  atunci  când  faci  o  analiză  complexă,
socio-demografică, nu o să poată nimeni să vă răspundă și să vă documenteze
temeinic  o  hotărâre  de  consiliu,  unu  la  mână,  doi  la  mână,  este  mai  mult
voluntariat ce faceți dvs., pentru că nu sunteți plătiți pentru această muncă. Din
acest  punct  de  vedere,  ca  să  vă  cer  să  supervizați  la  full  time  activitatea
administrațiilor  din  subordinea  primăriei,  cred  că  v-aș  cere  prea  mult  și  lipsa
acestei supervizări…, este evident că cineva trebuie să o facă și dacă nu o faceți
dvs., și nu am cum să vă cer acest lucru pentru că știu că efectiv trebuie să și
munciți, nu puteți trăi din ceea ce primiți, din ce sunteți remunerați pe ședințe,
cineva trebuie să facă pentru că aceste administrații nu sunt feude, ele trebuie să
răspundă în fața cuiva și așa cum este organizat sistemul administrativ este clar că
nu este timpul necesar pentru niciunul dintre dvs. ca să-i controleze, să-i întrebe,
ș.a.m.d... În acest fel, adică prefer să nu am administrații care să nu fie prinse în
aparatul primarului, decât să am niște feude care să fie fiecare de capul lui, cu niște
bugete babane, vorbim de zeci de milioane de euro, atenție! Deci, vorbim…, sunt
vreo trei administrații care au zeci de milioane de euro.  Despre asta este vorba.

Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  consilier local:  D-na Nicolescu! Dacă
aveți ceva de adăugat?

D-na Nicolescu Adina, consilier local:  Legat de Legea nr. 544 din
2001 privind liberul acces la informațiile de interes public și în primul rând ca
cetățean,  noi  avem  dreptul  să  cerem  informații  legate  de  bugetul,  de  bilanțul
contabil, de sursele financiare, de proiectele care au fost derulate.

Discuții în sală

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Și eu am fost trimis, ca și
consilier general, la Legea nr. 544 și mi s-a părut că nu pupă cumva cu mandatul
pe  care  îl  ai. Adică,  primăria  este  formată  din  două  entități,  consiliul  local  și
aparatul primarului. Când vorbim de Primăria Sectorului 6, vorbim de aceste două
entități inseparabile. Primarul trebuie să aibă o viziune comună pe care trebuie să o
pună în aplicare cu consiliul local. În mandatul pe care îl are un consilier local,
trebuie  să  aibă  o  colaborare  bună  cu  aparatul  executiv,  ceea  ce  v-am zis  este
tocmai pentru a vă demonstra că vreau să fiți la bord, nu vreau să aflați din presă
despre proiectele de pe ordinea de zi. Eu am fost pus în situația faptului să aflu cu
două ore înainte proiectele de pe ordinea suplimentară.  Nu vreau să vă pun în
astfel de situații, decât dacă este cine știe ce mega urgență, pică ceva. Nu vreau să
vă…, din contra, vreau să știți din timp, să vă puteți pregăti contra argumentele, să
știți de ce votați împotrivă. Eu, când a trebuit să votez împotriva aplicațiilor de
taxi, erau în sala de consiliu general reprezentanții unei firme de taximetrie care
știau că o să fie pe ordinea de zi acel punct de vedere, că venise înaintea mea
acolo, iar eu am aflat cu o jumătate de oră înainte. Cum să pregătesc eu în calitate
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de consilier general sau local niște contra argumente într-o jumătate de oră, când
primesc ceva pe e-mail? Nu vreau să vă pun în această situație. Vă respect și vreau
să pun la dispoziție din timp consiliului local, pentru că dacă este ceva ce nu-i ok,
dacă este ceva…, aveți altă viziune, să vă puteți pregăti opoziția, să aveți toate
argumentele  la  dvs.  și  dacă  noi  greșim,  că  nu poți  să  fii  infailibil,  să  atrageți
atenția, domne’ aici nu-i bine, ci să aveți argumentele, să puteți bloca. E foarte,
foarte important să puteți bloca lucruri, dacă e ceva care nu este ok pentru cetățeni,
este ok să blochezi. Eu am vrut să blochez acea lege, acea hotărâre de Consiliu
General, mi se părea total injustă și voiam să ies în fața oamenilor și să le spun de
ce nu e bine, dar dacă afli cu 30 de minute înainte, nu ai de unde să știi de ce nu e
bine, da? Tocmai fac aceste lucruri pentru că vă respect și vreau să fiți la bord.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Să știți că și eu, de
fapt, de aceea am ridicat această situație, v-am spus, nu pentru că nu vreau să se
interpreteze că ați  avea anumite…, vă spun că eu am aflat lucrul  acesta și  mă
gândesc că și alți colegi gândesc la fel. Sunt de acord cu o transparență totală, așa
cum ați spus și dvs. și cum ați propus, însă cred că ar trebui să fim în spiritul și
litera legii, așa cum ați spus și dvs. întotdeauna când erați în Consiliul General. Nu
știu dacă există cadru legal…, de fapt eu știu că nu există cadru legal, dvs. nu ați
indicat temeiul legal în care ați făcut acest act și de aceea am zis că ar fi bine să vă
spun înainte de a…, nu știu dacă…, deja există în cadrul primăriei și înainte de a
produce efecte. Nu a fost cu rea intenție, dimpotrivă.  

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului  6:  Ca orice act,  poate  fi
atacat.

Dl Maxim Ioan Ovidiu, consilier local: Mă bucur că d-na consilier a
ridicat problema aceasta pentru că din ce înțeleg de la dânsa, Codul administrativ
nu este în concordanță cu Regulamentul de funcționare apobat de Consiliul Local
anul  trecut  în  2019  al  aparatului  primarului,  care  precizează  în  felul  următor:
„Primarul  Sectorului  6  îndeplinește  o  funcție  de  autoritate  publică,  conduce,
controlează  și  organizează  aparatul  de  specialitate”.  Prin  faptul  că  s-a  cerut  o
informare este cumva în contradicție cu ce am citit eu mai devreme? Răspunde de
buna funcționare a administrației publice locale. Mulțumesc!

Discuții în sală

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  consilier  local:  Bun!  Vă  mulțumim
frumos!

 Dl Desculțescu Alexandru, consilier local: Îmi pare rău că trebuie
să  repet,  colega  noastră  consilier  insistă  să  vorbească  generic.  D-na  consilier,
insistați să vorbiți generic…,
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D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Să știți că nu o să
fac un dialog cu dvs., probabil că sunteți la primul mandat și probabil că nu știți,
dar nu se face dialog.

Dl Desculțescu Alexandru, consilier local: Vă rog! Am rugămintea
la președintele de ședință să impună colegilor respect față de timpul și cuvântul dat
unui anumit om.

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, consilier local: O să rog fiecare coleg în
parte să-i respecte pe ceilalți care vorbesc, să nu-i întrerupă și să-i lase să termine
ideea pe care o au și după aceea vor putea răspunde fără nicio problemă.

 Dl  Desculțescu  Alexandru,  consilier  local:  Mulțumesc! Insistă
d-na consilier să vorbească generic, să ceară ce legi interzic sau permit…, de fapt a
cerut ce legi permit. Eu știu că în legislație este principiul „ceea ce nu este interzis,
este permis”, dumneaei să ne spună ce anume interzice în discuția respectivă. Eu
nu am înțeles exact ce contestă, cu atât mai mult ce lege caută ea pentru că..., în
argumentație. Vă mulțumesc!

Dl Pană Traian, consilier local: Referitor la ce a spus colegul, un
coleg consilier nu interpelează un alt coleg consilier. Un consilier poate interpela
secretarul, aparatul executiv și atât.

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Bine domne’! Haideți să
ne liniștim, să plecăm cu altă stare de spirit pentru că este prima noastră ședință și
chiar vreau să fiu deschis. Pot să servesc aceleași pastile pe care le-am primit, dar
tocmai pentru că au fost amare, nu vreau să fac chestia aceasta, vreau să…, cum să
vă  zic,  vreau să  fiți  la  bord,  vreau  să  fiți  informați,  vreau să  vă  puteți  duce
mandatul  cu  demnitate  la  capăt  și  vreau  să  faceți  opoziție  de  calitate  fiind
informați. Asta este tot ceea ce vreau.

 Dl Ioniță Răzvan Gabriel, consilier local:  Dacă nu mai sunt alte
luări de poziție, vă mulțumesc pentru participare, declar ședința închisă.         

 

Preşedinte de ședință,                                       Secretar General al Sectorului 6,

 Ioniță Răzvan Gabriel                                                      Demirel Spiridon
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